
Uittreksel B&V inzake Stadslogistiek 
22 juni B&V 
 

Mw. Riemersma (Stadspartij): 

 Het verruimen van de venstertijden mag niet ten koste gaan van de doorstroming van de 

bussen. 

Mw. Woldhuis (100% Groningen): 

 De Greendeal: er ligt een grote opgave wat betreft stadsdistributie. 

 

29 juni B&V 
 

Mw. Jongman (ChristenUnie): 

 Logistiek: naast de bussen moeten de bestelbusjes uit het centrum. Zakpaaltjes zijn een goede 

manier om een en ander te regelen. Dat is beter dan camera’s. 

Dhr. Leemhuis (GroenLinks): 

 Stadsdistributie: kan dit onderwerp in de commissie worden besproken? 

Wethouder Van Keulen: 

 Verwacht dat de onderwerpen stadsdistributie en logistiek in september of oktober opnieuw 

aan de commissie worden voorgelegd. 

 De zakpaaltjes komen na de zomer aan de orde. 

 

29 juni Raad 
 

Mw. Jongman (ChristenUnie) 

Als tweede punt de logistiek. Die hebben we geparkeerd voor na de zomer maar wat ons betreft doe ik 

een heel kort statement. Als je de bussen eruit haalt, dan ook de busjes. De bestelbusjes, daar heb ik het 

dan over. Wat ons betreft mogen er dan ook zakpaaltjes in maar daar kom ik later op terug. 

 


